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Št. zapisnika: 09/22-24 

Ljubljana, 30. 1. 2023 

Zapisnik 9. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:10. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. JZS opravila in realizacija sklepov 
3. Občni zbor JZS 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red (brez sprejema zapisnikov zadnjih 5 sej) je soglasno sprejet. Zapisnik 

zadnje seje smo sicer pregledali. 

 

Ad. 2 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 3 

OZ bo 18. 3., tako da mora biti zadnja redna seja predsedstva 27. 2. Do takrat morajo vse službe 

pripraviti poročila. Društvom pošljimo vabila tudi v papirni obliki. Na OZ lahko dodamo točko in sklep 



za poenostavljena vabila na dogodke (le po e-pošti). Damijan Šinigoj tudi rezervira dvorano na Igu ter 

tam najavi hrano za cca. 50 oseb. Svečana seja predsedstva bo 27. 5. popoldne v Doberdobu. V 

nadaljevanju je debata tekla o programu kongresa in svečane seje. 

Ad. 4 

Predsednik: 

Sestanek z vodstvom Uprave za zaščito in reševanje so nam ponovno preložili. 

 

Tajnik: 

Prejemanje pošte poteka redno. Vabila na seje predsedstva bodo odslej menda tudi bolj redna. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 84.515,13 € 

V januarju je iz računa JZS izplačal 32 vračil, kilometrin in računov v skupni vrednosti 33.455,91 €. 

Največja računa sta bila Alianz Hrvatska za zavarovanje reševalcev in MBC za dodatni baterijski sklop 

elektrarne na koči. MORS je 13. 1. 2023 nakazal prvo letošnje nakazilo. 

V zadnjih dneh je bilo mnogo usklajevanja z računovodkinjo za DDV za zadnje trimesečje. Imamo 

presežek DDV v višini 1.489,00 €, kar bo vrnjeno na naš račun. 

 

Kataster: 

Z IZRK smo danes dobili zadnji (dogovorjeni) paket zapisnikov za prejšnje leto. V kratkem bo na voljo 

tudi nova baza. 

 

JRS: 

RC PO je imel intervencijo – izvlek ustreljenega divjega prašiča. Mešana ekipa je bila na patruljnem teku 
skupno druga, moška ekipa pa druga v sestavu CZ. Izvedli smo tehnični zbor. V RC NM so izvedli trening 
PP. 
 
Varstvo jam: 

Ni bilo poročila. Predsednik ugotavlja, da je na Krasu več jam onesnaženih z odplakami iz čistilnih 

naprav. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni bilo poročila. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Vaja z ETP je v dogovarjanju. 
 
Služba za šport: 

Na tehničnem zboru JRS je dobil nalogo pripraviti majice za udeležence patruljnega teka in jo uspešno 

izpeljal. Prosi, da mu v prihodnje dogodke najavimo nekoliko prej. Trenutno vemo za 3 tekmovanja v 

žimarjenju (Ajdovščina, Domžale, Kranj), datumi še sledijo. Predsednik bi želel, da bi se tekmovalci 

udeležili vseh treh tekem. 



Tekme morajo biti posebej zavarovane za odgovornost, na kar velja opozoriti organizatorje. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Uredništvo Jamarja je odločilo, da še do 10. februarja zbira članke za naslednjega Jamarja, ki naj bi izšel 

do občnega zbora JZS. 

 

Ad. 5 

Robert Reharj opozarja, da predsedstvo pogosto ni obveščeno o odgovarjanju na e-pošto. Ponovili smo 

dogovor, da se kopija pošilja v vednost predsedstvu. 

 

Ad. 6 

Maks Merela je ponovno dobil vprašanje glede Poljakov na Kaninu, ki so tokrat GRS-ju pokurili nekaj 

drv. Očitno se težave stopnjujejo, zato jih bo treba resneje opozoriti, tako po prijateljski kot bolj uradni 

poti. 

 

Maks Merela in Marko Zakrajšek se bosta naslednji teden udeležila tečaja za certifikatorje v okviru 

mehanizma enot civilne zaščite EU. Maksu smo odobrili uporabo kombija RC KR, ki ga prevzame v 

soboto v Ljubljani. 

 

Seja je bila zaključena ob 19:45. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


